



BJØRGVIN
KFUK-KFUM
speidere

Saksliste kretsstyremøte 22.04.2021 kl: 1800, via Google Meet

Deltagere:

Kretsleder: Julie Andrea Taule Nordli

Nesteleder: Herleik Overøye Johnsen

Styremedlem: Martine Akse – ikke tilstede

Styremedlem: Morten Ormberg

Styremedlem: Astrid Fykse Jacobsen

Styremedlem: Baard Brattebø – ikke tilstede

Vara: Amalie Ulevik Bjerk

Vara: Andreas Severin Brattebø – ikke tilstede

Roverrepresentant: Ikke tilstede

UAB representant: Per i dag har ikke UAB fått valgt en ny representant

Kretssekretær: Kine Nyhammer

Mål for kretsstyret

- **Helårsmål for 2021**
 - Gjennomføre gruppeundersøkelse to ganger i året (vår og høst semesteret)

Vedtakssaker

05/21 Godkjenning av innkalling og saksliste

Godkjent

06/21 Godkjenning av referat fra sist møte

Godkjent

07/21 Godkjenning av valgkomité instruks (vedlegg 1)

Kretsstyret vedtar fremlagt valgkomité instruks med endringer som forekom på møte



Orienteringssaker

- **Oppdatering fra UAB, RB og ansatt**
 - UAB: Arrangementer som skulle vært avholdt nå i april, er blitt utsatt pga. korona. Peffkurs 2 blir gjennomført i august istedenfor.
 - Ansatt: Gaver fra årsmøte er endelig blitt delt ut. Morten har tatt ansvar for å dele ut til alle i UAB og RB.
- **Oppdatering KULTur familieløype**
 - Årets KULTur vil bli gjennomført på en koronavennlig måte. I istedenfor en løype i sentrum vil løypen bli flyttet opp på speiderhyttene på Byfjellene. Her kan familier og andre turgåere besøke postene og delta i konkurranse. Det blir premie. KULTur skiltene er ferdig produsert og klar til å henges opp på de ulike speiderhyttene. Gildene har tatt på seg oppgaven med å henge opp skiltene. Det vil i hovedsak bli fem hytter/ poster. Familier kan besøke hyttene og registrer deltagelse på nettsiden speidersenteret.no. Hordaland krins har kjøpt inn en løsning utarbeidet av Arna speidergruppe til registrering av deltagelse.
- **Orientering: felles styremøte Hordaland krins (NSF)**
 - Styre er orientert. Referat fra felles styremøte er sendt ut til alle i styret.
- **Oppdatering VM/ NM i speiding**
 - På grunn av korona er det gjort endringer i NM i speiding. Årets NM vil bli gjennomført lokalt med final og super finale søndag 13. juni. Hordaland krins har ansvar for gjennomføringen av VM i speiding 2021. De har besluttet at VM i speiding skal gjennomføres samme helg som NM. VM blir da arrangert lørdag 12. juni. Årets VM bli avviklet lokalt i hver gruppe, slik som Bymanøver ble gjennomført i 2020. Alt det praktiske er per i dag ikke helt avklart. Det vil bli sendt ut informasjon om gjennomføring så snart krinsen har dette på plass.



Drøftingssaker

- **Årsmøte sak: Kretskontingent 2022 (vedlegg 2)**
 - Systemet (hypersys) støtte ikke muligheten til å legge inn en egen sats på familiemoderasjon. Diskusjonene nå går ut på om det er mulig å legge inn rabatt på ledere i familie for å gi ledere i samme familie rabatt på kontingenten.
 - Det var forøvrig landsstyret som i sin tid vedtok at familiemoderasjon kun skulle være på forbundskontingent, kretsstyret vil undersøke dette videre.
 - Undersøke til neste møte om det er andre kretser som bruker familie moderasjon, og eventuelt hvordan de har løst det.
 - Undersøke til neste møte hva som står i vedtaket fra forbundet om familiemoderasjon.
- **Sende ut gruppeundersøkelse vår 2021, hva skal den inneholde?**
 - Kretsstyret ønsker at gruppeundersøkelsen sendes ut i to versjoner. En ikke anonym til gruppene og en anonym til alle ledere. Det skal inneholde følgende:
 - Er det noen kurs fra kursemenyen som gruppene ønsker
 - Er det noen arrangementer som gruppene ønsker mer av/ savner
 - Lederressursene i gruppene
 - Vekst i gruppene, fint eller redd for å legge ned – ønsker hjelp?
 - Hvor får dere informasjon om kretsene fra, epost, fb, nettsiden, andre
 - Kretsstyret har bestemt at det vil bli trukket ute en gruppe som får premie blant alle gruppene som deltar på ca. 500kr.
- **Biskopshavn trenger nye ledere – tanker/ ideer?**
 - Kretsstyret ønsker i første omgang å sende ut en facebook annonse ca. 500 kr for å se om det er noe interesse for speiding i det aktuelle området.
- **Bymanøver – tanker/ ideer som kan sendes til HK?**
 - Bymanøver komiteen oppfordres til å planlegg for at manøveren bli avholdt på vanlig vis, men ha en plan for mulig å gjøre den digital på kort varsel.
 - Temaer som kan være aktuelle: Bærekraft (matsvinn) og inkludering
 - Ha fokus på bærekraft under manøveren: f.eks. ved oppgaver som henger sammen, gjenbruk av utstyr på oppgavene. Eksempel: får patruljen utdelt tau, så må denne brukes på alle oppgaver og tas med til mål.



BJØRGVIN
KFUK-KFUM
speidere

Annet

- Registrering av styret i altinn
- 17. mai hilsen
 - Kretssekretær Kine lager tekst. Kretsstyret tar 17. mai bilde med speiderskjorte.
- Sommer aktivitet for barn, i regi av kommunen
 - Det er ønskelig at vi prøver å få dette til. Mulig aktivitet kanopadling i sentrum eller på byfjellene. Det sendes inn søknad om deltagelse innen firsten 10. mai.